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PROCES VERBAL 

  Incheiat astazi 15.11.2024, orele 12oo, în cadrul sedintei extraordinare convocată de 
îndata a Consiliului Local Săbaoani, pe luna noiembrie 2024, convocată de către Primarul 

Comunei prin dispozitia nr. 380 din 13.11.2024. 
    Nr. 17080 din 15.11.2024 

 
Lucrările ședintei se desfășoara la sediul Primăriei Săbăoani. 

 La sedință sunt prezenți fizic toți consilierii, cu exceptia dlui Diac Marcel care lipsește. 
La ședintă mai participă dl primar, doamna secretar general, Robu Maricica. 
            Dna secretar general deschide lucrările ședinței si supune la vot proiectul de hotărâre 
privind alegerea presedintelui de ședință. Dl Cobzaru Eugen dorește ca presedintele de 
ședința să fie ales dintre membrii Consiliului local în ordine alfabetica. Este propusă dna Sandăr 
Romina-Natalia ca președinte de ședință, propunere care este aprobată de toți consilierii 
prezenti, cu exceptia dlor consilieri Cobzaru Eugen, Gherguț Jan si dna Sandăr Romina-Natalia 
care se abțin. 
 Dna președintă Sandăr Romina-Natalia preia conducerea ședinței și supune la vot 
ordinea de zi care este aprobată de toti consilierii prezenți, cu excepția dlui Cobzaru Eugen care 
se abține motivat de faptul ca proiectul de hotărâre initiat de dumnealui, lipseste de pe ordinea 
de zi. Consilierii Dan Ana-Alina, Dumea Daniel si Turcanu Lucian nu voteaza deoarece nu au 
depus jurământul. 
 Dna secretar general îi invită în ordine alfabetică  pe consilierii Dan Ana-Alina, Dumea 
Daniel si Țurcanu Lucian să depună jutământul. Dupa depunerea jurământului dl Ciobanu 
Mircea propune supunerea ordinii de zi la vot din nou, pentru a putea vota si consilierii care 
tocmai au depus jurământul. Dna președintă supune din nou ordinea de zi la vot care este 
aprobata si de consilierii Dan Ana-Alina, Dumea Daniel si Turcanu Lucian. 

În continuare se trece la analiza punctului 3 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 
privind organizarea comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate ale 
Consiliului Local Săbăoani”. Dl Pal Florențiu propune să facă parte  din Comisia pentru 
Activități Economice-Financiare, Agricultură, în locul dlui Ursache Gheorghe. Dl Cobzaru 
Eugen împreună cu dna secretară propun ca membrii comisiilor sa aleagă președinții si 
secretarii în cadrul fiecărei comisii. După această propunere consilierii si-au ales președinții și 
secretarii comisiilor și au fost desemnati cei propuși în proiectul de hotărâre. Comisiile iau o 
pauza pentru a analiza proiectele de hotărâre de pe ordinea de zi si a emite avizele. Nemaifiind 
discutii, dna presedintă supune la vot proiectul de hotărâre care este aprobat de toți consilierii 
prezenti. 



În continuare se trece la analiza punctului 4 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre 
privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici la obiectivul de investiţie 
”Înființarea și dotarea unui centru de colectare prin aport voluntar (CAV) în comuna 
Săbăoani, județul Neamț”. Comisiile prezintă rapoartele. Dl primar oferă detalii suplimentare 
la acest proiect de hotărâre.  Dl Cobzaru Eugen întreabă câte containere vor fi achizitionate și 
care va fi costul lor. Dl primar îi raspunde ca vor fi 8 containere si menționează că acum nu 
voteaza numarul de containere ci suma la care vor fi achizitionate, sumă care va fi decontată 
din bugetul Ministerului Mediului si nu din bugetul local.  Totodată, dl primar subliniază ca în 
devizul initial a fost subdimensionată valoarea si nu a fost aliniata la nivelul prevederilor din 
Ghidul de finantare iar cei de la Minister nu au văzut că la partea de dotare, de care se ocupă 
ei, nu au bugetul exact ca în Ghidul de finantare, fiind mai degrabă o eroare materială iar suma 
nu este suportata din bugetul local.  Dl Cobzaru Eugen îi cere dlui primar hârtia prin care cei 
de la minister au constat greseala la acest proiect. Dl Gal Flavian întreabă cand se va finaliza 
proiectul. Dl primar îi răspunde că proiectul este realizat în proportie de  99% dar mai este de 
facut un bransament electric și in acelasi timp o linie electrică subterana care va alimenta parcul 
de panouri fotovoltaice iar termenul de finalizare estimativ este 30 septembrie 2025. Dl primar 
dorește sa sublinieze, în special pentru dl Cobzaru, că acest proiect este finanțat prin Programul 
Național de Redresare și Reziliență, cu sume 100% nerambursabile și este esential ca pentru a 
ne dezvolta  să accesam fonduri europene. Nemaifiind discutii, dna presedintă supune la vot 
proiectul de hotărâre care este aprobat de toți consilierii prezenti, cu excepția dlui Cobzaru 
Eugen care se abține deoarece nu a prezentat hârtia de la Ministerul Dezvoltării prin care s-a 
constat greseala la acest proiect. Dl primar îi răspunde dlui Cobzaru că ii va arata hârtia 

În continuare se trece la analiza punctului 5 de pe ordinea de zi:”Proiect de hotărâre 
privind aprobarea reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat şi 
particular pentru anul şcolar 2025-2026”. Comisiile prezintă rapoartele. Dl primar 
informeaza despre înlocuirea Congregatiei Notre Dame de Sion cu Fundația Jesu în cadrul 
Gradiniței Sf. Ana. Dl Robu Iosif doreste mai multe detalii despre cercul de agrobiologie din 
cadrul Clubului Copiilor.. Dl primar oferă detalii. Dl Ciobanu Mircea întreabă ce profile au 
rămas la liceu.  Dl primar răspunde ca au ramas doar doua profile. Dl Cobzaru Dan Petru 
intervine si spune ca ar trebui sa facem ceva pentru ca acesti copii să rămână . Dl primar spune 
că a vorbit cu dna directoare a Liceului Teoretic ”V. Alecsandri” pentru a face un plan de 
educatie remedială pentru elevii claselor V-VIII, pentru că acolo este problema. Dl Robu Iosif 
intervine si este de parere că ar trebui să discutam cu cadrele didactice pentru a gasi solutia la 
această problemă. Nemaifiind discutii, dna presedintă supune la vot proiectul de hotărâre care 
este aprobat de toți consilierii prezenti. 

În continuare se trece la analiza punctului 6 de pe ordinea de zi:”Proiect de hotărâre 
privind rectificarea  bugetului local al comunei Săbăoani, pe anul 2024”. Comisiile prezintă 
rapoartele. Dl primar oferă detalii suplimentare la acest proiect. Dl Cobzaru Eugen doreste 
clarificari la cap. 70.05 și întreabă de ce plătim apa la ApaVital. Dl primar îi răspunde că așa 
funcționează. Totodată dl Cobzaru Eugen întreabă ce reprezintă suma de 5000 lei pentru 
combustibil. Dl primar ii răspunde ca sunt banii pentru naveta functionarilor care nu au domiciliul 
pe raza comunei Săbăoani. Dl Cobzaru Eugen întreabă cum a fost repartizată suma de 446.000lei 
în lista de investiții. Dl primar spune ca in acest momet se lucrează la 3 proiecte de investitii 
respectiv investitiile din corpul A, B și C, investitii care se regasesc la cap. 65.02. Nemaifiind 
discutii, dna presedintă supune la vot proiectul de hotărâre care este aprobat de toți consilierii 
prezenti. 

În continuare se trece la analiza punctului suplimentar:”Privind  aprobarea 
documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor tehnico-economici precum si a 
devizului privind cheltuielile necesare realizării obiectivului de  investiții “Extindere și 
modernizare Iluminat Public în comuna Săbăoani, județul Neamț”. Comisiile prezintă 



rapoartele. Dl primar oferă detalii suplimentare. Dl Robu Iosif întreabă cât platim astăzi ca 
administrație pentru iluminatul public. Dl primar ii răspunde ca nu îi poate spune un preț 
estimativ dar știe că acest proiect se va completa foarte bine cu proiectul privind panourile 
fotovoltaice. Dna președintă supune la vot proiectul de hotărâre care este aprobat de toți 
consilierii prezenti. 

Nemaifiind discuții dna președintă declară închise lucrările ședinței. Drept pentru care 
am încheiat prezentul proces verbal într-un singur exemplar care se păstrează la dosarul de 
sedintă pe luna noiembrie 2024. 

 
 
 Secretar general,           Președinte de ședință, 

               Robu Maricica                    Consilier, 
      Sandăr Romina-Natalia 

 
 

 
 
 
 


